

# 参赛须知

1. 稿件投递截止时间为北京时间**2024年7月31日23:59**，逾期概不收稿。

作品规格要求：时长不超过1min，格式为mp4

作品提交方式：将作品文件上传至网盘，填写下载链接至《作品信息表》，连同本《参赛须知》发送回组委会邮箱**cdsa\_art@126.com**

推荐使用网盘：

- 百度云盘：<https://pan.baidu.com>
- Wetransfer：<https://wetransfer.com>
- Swisstransfer：<https://www.swisstransfer.com>
- Google Drive：<https://drive.google.com/>

2. 参赛作品必须是参赛者个人或团队的原创作品，如作品发生知识产权或版权纠纷等，组委会将取消其参赛资格，并由参赛者承担后果。参赛者应保证组委会不会因使用参赛作品而产生任何版权或知识产权纠纷。

3. 评审团拥有作品评选的裁判权和对获奖作品展览、媒体宣传（包括但不限于文字、图片、音频、视频信息）的权利。

4. 提交作品前请参赛者务必核实信息，如涉及到违反国家法律法规或作品版权及其他所有权纠纷何造成的一切后果，由作品参赛方（个人或团体）承担，与主办方无关。

5. CDSA大奖组委会对赛事拥有最终解释权。

我承诺：我已阅读、理解并接受 CDSA2024 年第三届国际媒体艺术创意大赛相关规定要求。

(签名及日期)

# Entry Instructions

1. The deadline for submission of manuscripts is 23:59 on July 31, 2024, Beijing time. No manuscripts will be accepted after the deadline.
2. Work specifications: no more than 1 minute in duration, in mp4 format
3. How to submit works: Upload the work files to the network disk, fill in the download link to the "Work Information Form", and send it back to the organizing committee's email address [cdsa\\_art@126.com](mailto:cdsa_art@126.com) together with this "Instructions for Entry"

It is recommended to use network disk:

- Baidu cloud disk: <https://pan.baidu.com>
- Wetransfer: <https://wetransfer.com>
- Swisstransfer: <https://www.swisstransfer.com>
- Google Drive: <https://drive.google.com/>

2. The entries must be the original works of the individual or team members. If any intellectual property or copyright dispute occurs in the work, the organizing committee will disqualify the entries and the contestants will bear the consequences. Participants should ensure that the organizing committee will not cause any copyright or intellectual property disputes arising from the use of entries.
3. The jury has the right to judge the selection of works and the right to exhibition and media publicity of the winning works (including but not limited to text, pictures, audio and video information).
4. Participants must verify the information before submitting their works. All consequences arising from violations of national laws and regulations or copyright and other ownership disputes will be borne by the participating parties (individuals or groups) and have nothing to do with the organizer.
5. The CDSA Awards Organizing Committee has the final right to interpret the event.

I promise: I have read, understood and accepted the relevant regulations and requirements of the CDSA 2024 Third International Media Art Creative Competition.

(signature and date)